
Zápis z členské schůze Slezské ornitologické společnosti 

 

Datum: 26. 11. 2011 

Hodina: 9:00–12:30  

Místo konání: Ostravské muzeum  

Přítomno: 35 členů 

Počet hostů: 6   

 

Program: 

1. Zprávy výboru S.O.S. 

2. Přednáška Mgr. Zdeňka Vermouzka na téma Šumava s promítáním filmu Silva 

Gabreta 

3. Příspěvky členů 

 

Bod 1: Zprávy výboru S.O.S. 

 

• Mgr. Molitor a Mgr. Mandák seznámili členy S.O.S. s projekty, které uskutečnily 

S.O.S. v roce 2011. Jednalo se především o možnou realizaci větrného parku Dívčí 

Hrad – Hlinka a posudek početnosti volavek popelavých na úseku řeky Olše. 

• MUDr. Petro seznámil členy s projektem ČSO – Josefovské louky a problematikou 

neadekvátních biologických hodnocení.  

Bod 2: Přednáška Mgr. Zdeňka Vermouzka na téma Šumava a promítání filmu Silva 

Gabreta  

 

• Mgr. Vermouzek seznámil členy s problematikou kácení lesů na území NP 

Šumava a postojem ČSO k této činnosti. Rovněž byl promítnut film Silva Gabreta 

pojednávající o biologické rozmanitosti a přirozené obnově lesa po kůrovcové 

kalamitě. 

 

Bod 3: Příspěvky členů 

 



• p. Křenek prezentoval krátký příspěvek týkající se monitoringu IBA Beskydy a 

Horní Vsacko a za uplynulý rok.  

 

 V Ostravě 26. 11. 2011  

 

Zapsal:  Mgr. Patrik Molitor       

Verifikoval:  MUDr. Radim Petro 


